

India in Hong Kong (Consulate General of India, Hong Kong)

July 30, 2015 .

PRESS RELEASE

Indian e-Tourist Visa (eTV) now available to Hong Kong SAR and Macau SAR passport holders



1. Consulate General of India, Hong Kong is happy to announce the e-Tourist Visa (eTV) scheme for Hong Kong SAR and Macau SAR passport holders with effect from Thursday, July 30, 2015.

2. Under this scheme, Hong Kong SAR and Macau SAR passport holders can apply online for eTV to visit India twice a year for visits not exceeding 30 days. Longer term visas may be obtained in the normal course. The simple online application and further details are available at: <https://indianvisaonline.gov.in/visa/tvoa.html>

The Electronic Travel Authorization (ETA) is delivered within 96 hours through email.

3. Hong Kong SAR and Macau SAR passport holders visiting India for recreation, sightseeing, meeting friends or relatives, medical treatment or **for casual business** can avail of this new facility.

4. In addition to Hong Kong SAR and Macau SAR passport holders, the eTV scheme is also available now to holders of People's Republic of China (PRC) passport, as announced by Prime Minister Mr. Narendra Modi on May 15, 2015 during his visit to China. It is also available for 74 other countries/ territories.

5. The eTV facility is in addition to the existing Visa services being provided through BLS by the Consulate General of India, Hong Kong.

Hong Kong

30 July 2015

印度在香港（印度駐香港總領事館）

2015年7月30日

新聞通告

香港，澳門特別行政區護照持有人現在可以在網上申請印度電子觀光簽證（eTV）



1. 印度駐香港總領事館很高興地宣佈在本週四 - 2015年7月30日推出適用香港，澳門特區護照持有人申請的印度電子觀光簽證（eTV）計劃。
2. 在此計劃下，香港，澳門特區護照持有人可以在網上申請電子簽證訪問印度，一年可到訪印度兩次，每次訪問不超過30天。如需申請停留超過30天的簽證請仍按一般程序申請。 網上申請及其詳情，請參閱 <https://indianvisaonline.gov.in/visa/tvoa.html> 電子旅遊許可（ETA）在96小時內通過電子郵件發送。
3. 港澳特區護照持有人前往印度休閒，觀光，探親訪友或進行醫務治療，一般商務旅行均可以利用這一簽證計劃。

4. 除香港，澳門特別行政區護照持有人之外，印度總理納倫德拉莫迪先生在訪問中國時於2015年5月15日宣布此一簽證計劃亦適用於中華人民共和國（PRC）護照持有人。它也適用於其他74個國家/地區。

5 此電子簽證（eTV）是印度駐香港總領事館現在通過BLS所提供一般簽證服務以外新增加的簽證服務。

香港

2015年7月30日